教會動態

- 1. 本月教會禱告會於本週五 5/25 晚上 8 時在教會舉行, 國語堂(B03/05), 粵語堂 (B11/13). 蓋城國語堂: 蓋城禮堂.
- 2. 兒童部主任黃林珂慧姊妹,上週六(5/12)從蘭城聖經學院/首都神學院的碩士班畢業,獲得[兒童與家庭事工]的學位,並領到[卓越工人領導]獎項,恭喜她,並求神帶領她祝福更多的兒童和家庭.
- 3. 中文學校結業典禮 6/3 日週日下午 2 時於洛城大禮堂舉行, 歡迎全校家長與教會弟兄姊妹們參加. 下學年度(2018-2019)註册開始. 可上網註册 www.cbcm-cs.cbcm.org 或到校索取註册單. 6/30 日前註册的學生, 學費八折優待, 各班人數有限制, 請儘早註册, 以免向隅. 詳情請諮詢校長林豐年 fonnein.lin@cbcmgroups.org 或 240-463-7102.
- 4. 短宣隊員培訓 6/9 日及 6/23 日週六上午 9至 12 時在 B-10 培訓, 欲參加者須事先向宣道部登記 missions.dept@cbcm.org. 短宣隊成員需每三年重複一次培訓; 在參加兩次培訓後可豁免, 但需要在出發之前審查班級說明. 欲報名參加今年短宣者必須於短宣前之三年內上過至少一次短宣隊員培訓.
- 5. [奶瓶運動]:贊助洛城婦女中心(RWC),至 6/24 截止, 請至會客室諮詢有關中心資料. RWC 提供女性在面臨意外懷孕後, 如何作正確及積極性的抉擇.

洛城堂中文事工,週日早禱會: 上午 9 時 - 國語在副堂,粵語在 B01 蓋城堂中文事工 301-216-9598,週日早禱會: 9:15AM

- 天路姊妹團契: 5/22 日早上9:30在B03/05由林賈士基師母分享[身份危機與情緒漩渦], 且讓我們姊妹們從神的心意與恩典裡認識自己的身份,並知道如何預防情緒困擾。
- [洛城] 5/27 因國語堂退修會,主日改爲國/粵語聯合敬拜. 同樣時間在上午 9:45 開始. 當天國語堂無主日學,粵語堂有主日學!
- 3. 國語堂退修會下周末(5/26-28日)在維州舉行.主題是 [重 [心] 開始的突破]. 請同心為每一位講員禱告,求神賜下突破人心的信息,帶領生命的改變和突破.也爲每一位參加的弟兄姊妹禱告,安靜我們煩擾的心,賜下謙卑受教的靈,來領受神所預備豐盛的屬靈饗宴.大會聯繫人:王子非執事(301-515-7896),梁鳳岐執事(469-767-1773).
- 4. [蓋城]國語堂因多人無法配合「將主日學及敬拜時間提前 15 分鐘」的提議,決定取消,六月所有聚會時間照舊. *5/27 因國語堂退修會,主日敬拜改爲國/英語聯合,10:30am 開始,無主日學.
- 5. [洛城] 暑期兒童聖經學校今日繼續接受報名,請會後至會客室報名處登記,或上教會網站報名.家長專題講座也在同期舉行,鼓勵家長們參加.
- 6. [洛城] 兒童部今天測試 〔兒童簽到〕 電子程式, 鼓勵父母用電子程式簽到, 屆時會設報到處並有同工幫忙, 開放時間是上午 9:30 至 11:45,及下午 1:45 至 2:15.
- 7. 粵語堂門徒訓練的第二次分享聚會在今天下午 1 時在 B11/13. 鼓勵已經參加了或有感動預備參加的兄弟姐妹出席, 可攜帶午餐一同赴會.
- 8. [三元福音倍進佈道]訓練課程(國語)六月初舉辦.細節稍後公佈.
- 9. 傳道部邀請鋼琴家 Sandra Shen 與 Raymond Shen 博士 6/2 日晚 7 時在洛城堂舉行音樂佈道會.請廣邀未信主的親友參加.我們需要在佈道會進行期間,同步有禱告的勇士用禱告來託住這佈道會.請聯絡林睿軒弟兄 rueishiuan.lin@cbcmgroups.org.
- 10.廣福粵語外展聚會 6/2 下午 5 時在 B11/13 課室舉行, 主題是「與壓力做朋友」,內容有:遊戲、詩歌、講座、見證及晚飯,節目豐富. 報名晚餐請洽陳彩璧姊妹 (301-625-0316), 鼓勵弟兄姊妹預留時間並邀請親朋好友一同出席.

洛城堂英文事工-請参英文報告

- 1. 少年福音默劇與福音彩面事工成員今日下午 12:30 開始, 在洛城大廳使用街道佈道 法的材料練習傳福音. 屆時請大家前往參與互動.
- 2. 英文堂將於短期內開辨一婚姻關懷/輔導課程. 有興趣參與此事工者歡迎於 5/20 下午 1 時在 S207 一同出席會議, 詳情請參英文報告第 5 項
- 3. 英文事工[帶有能力]傳福音的訓練, 6/9. 請預留時間並參英文報告#8

GENERAL ANNOUNCEMENTS

05/20/2018

- Children's Director, Sophia Wong, graduated with a MA degree in Ministry with a concentration on "Formational Children and Family Ministry" from Lancaster Bible College/Capital Seminary. She graduated with honors and received the "Seminary Education Servant Leadership" award. Congratulations to her and may God use her to bless our children and families.
- The Chinese School's Closing Ceremony: Sunday, 6/3 at 2:00 pm in the Sanctuary. Early Registration for the 2018-2019 school year with a 20% tuition discount ends on 6/30. Please go to https://cbcm-cs.cbcm.org or come to the Chinese School to register.
- 3. 2018 Short Term Mission Trip Team Member Training: Saturdays 6/9 and 6/23 from 9 am -12 pm in B10. Anyone going on a STM trip in 2018 must have completed this training within the past 3 years. STM team members need to repeat the class every 3 years; exempt after taking 2 classes, but need to review class notes before taking the trip. Contact: missions.dept@cbcm.org.
- 4. Baby Bottle Campaign for the Rockville Women's Center (RWC) has started and will run until 6/24. RWC provides a compassionate environment for women faced with pregnancy decisions. Please stop by our table in the Visitors' Lounge for more info.

CBCM—ROCKVILLE ENGLISH MINISTRIES

- 1. NO Teens Group on 5/25 (Memorial Day Weekend).
- Children's Ministry is scheduling a soft launch of KidCheck (electronic check-in for children) TODAY. We encourage parents to use the app to check in their children. The Check-in Table, located outside of the Chapel, will be open from 9:30 - 11:45 am and 1:45 - 2:15 pm.
- Vacation Bible School (6/18 6/22) has registration TODAY in the Visitors' Lounge. You can also register online at www.cbcm.org.
- 4. Come join the Drama and Face Painting teams, TODAY at 12:30 pm in the Lobby to see them practice Proxes simulations (a street evangelism tool using visual aids to guide a spiritual conversation). Come by to interact with and support our teens!
- If you are interested in becoming a Marriage Mentor at CBCM to help other couples build a Godhonoring and committed marriage, please come to an interest meeting, TODAY from 1:00-1:45 pm in S207. Contact Tony or Mae Chew at tony.chew@cbcmgroups.org or mae.chew@cbcmgroups.org.
- 6. Monthly Congregational Prayer Meeting, Friday, 5/25 at 8:00 pm in B15.
- SALT (Sisters Abiding in Light and Truth) Fellowship: All sisters are invited for prayer, fellowship
 and brunch on Saturday, 6/2, 9:30 11:30 am at the home of Melody Priest. Please RSVP to
 Susan Lu (susan.lu@cbcmgroups.org) if you are coming. Moms please let us know the number
 and ages of children attending.
- Interested in food, fellowship, and learning? Then join us for the Summer Teaching Series! For 8
 Wednesday nights starting on 6/6 (skipping 7/4), each lesson will be taught by a different teacher
 at CBCM. Child care will be provided (email Pastor Ken to register). We will meet from 6:30 pm
 to 8:30 pm in B11/13.
- 9. The English Evangelism Team will be holding an evangelism training on Saturday, 6/9 from 9:30 am to 3:00 pm in the CBCM-R Chapel. The cost will be \$8.00 and includes lunch. The morning will focus on the foundation of evangelism while the afternoon will focus on the practical application. This training will be centered around relational evangelism. Please register in the Visitors' Lounge or register at http://bit.ly/CBCM6918. You may also contact Sarah Ho at sarah.ho@cbcmgroups.org.

CBCM—GAITHERSBURG ENGLISH MINISTRIES

- 1. The CBCM-G Campus will NOT move Sunday School and Sunday service 15 minutes earlier due to opposition to the proposal. All Sunday School and Sunday worship services will remain the same. ***Combined worship with GM on Sunday, 5/27 at 10:30 am. No Sunday School.
- 2. Each1Reach1 (E1R1) training for Saturday FGH needs to be rescheduled stay-tuned!
- FGH: Wednesday, 5/23 at Swee & David's; Saturday,6/2 at Chris & Esther's. Please RSVP on Meetup.
- 4. Congregational Prayer is TODAY, Sunday, 5/20 as part of our worship service.
- Connection Cards please submit your prayer requests and/or praise reports (confidential) to the GE pastoral staff & prayer team. Contact Becky to serve on the GE Prayer Team.
- 6. June Co-worker's meeting on 6/9 from 9-11 am at CBCM-G. Please RSVP on Meetup.

Prayer and Thanksgiving 稿告感恩

Taiwan 台灣 Ministry: Hakka 客家

- 1. Guanfu Church has moved. Praise be to God that He has provided us with a bigger place for worship service; it is spacious enough for at least 60 people. Not only did we solve our space and parking problems, we have also increased visibility due to the fact that the new facility is located on a main road. Pray that we will be able to meet there for a long time until the church is able to move to a more suitable place.
- 2. Wednesday Gospel Outreach Praise be to God that we are able to share the Gospel openly at some public places. We do run into some opposition at some sites. Pray for wisdom and strategy to bring the Gospel to the people in those areas.
- 3. Pray that God will raise up more dedicated workers for the church.
- 4. 館福教會已經遷居了。讚美神,祂已經爲我們提供了一個更大的敬拜場所;此場地很寬敞,至少可以容納60人。不僅幫助我們解決了空間不足和停車的問題,也由於新的場地位於主幹道上,大大提高了我們的能見度。求神讓我們能夠長期在那裏聚會,一直到我們能把教會搬去更合適的地點。
- 5. 週三的福音聚會-感謝神,我們能夠在一些公共場合中公開分享福音,可是我們也免不了遇到一些攔阻。求神使我們有智慧、有策略,能將福音帶給當地的居民。
- 6. 求神爲教會興起更多敬虔、肯委身的同工。

Prayer For The Persecuted Church 為被逼迫的教會禱告-www.barnabasaid.org

ive thanks for the dramatic ruling by Morocco's High Religious Committee last year that converts from Islam will not face the death penalty, and pray that other countries will follow this lead. Pray that the National Human Rights Committee will grant Moroccan Christians their requests and that their right to exist, worship and share their faith will be recognized. Ask God to guide, nurture and add to the number of Christians in Morocco, and that He will give them the strength to live a life worthy of the calling they have received.

成 謝神摩洛哥最高宗教委員會去年有戲劇性的裁決,從伊斯蘭教來的皈依者不會面臨死刑,求神讓其他國家也會效法。祈求國家人權委員會准許摩洛哥基督徒的請求,承認基督徒的群體、敬拜、和分享信仰的權利。求神引導、培養並加添摩洛哥基督徒的數目,也求神給他們力量,過一個配得蒙召的生活.

本週聚會: www.cbcm.org

Meetings: www.cbcm.org

今天 5/20

- 磐石城團契(多元文化敬拜聚會),下午 二時在副堂
- 中華聖經教會-中文學校,下午二時在教會

週二 5/22

• 天路國語婦女查經, 早上九時半在 B03/05 課室

週三 5/23

- 國語婦女查經,暫停聚會直至九月初 週四 5/24
- 社區中心活動, 上午十時在交誼廳 週五 5/25
- 教會祈禱會,晚上八時在教會

100

Today 5/20

- Rock City Fellowship Multi-cultural Worship Service, 2 PM in the Chapel
- CBCM—Chinese School, 2 PM at church Tuesday 5/22

Pilgrim Mandarin Women's Bible Study, 9:30 AM in B03/05

Wednesday 5/23

Mandarin Women's Bible Study, off for the summer starting from now

Thursday 5/24

 Community Center Activity, 10 AM in the Fellowship Hall

Friday 5/25

• Church Prayer Meeting, 8 PM at Church

Pastoral & Church Staff Out and About This Week 牧者、教會同工行蹤

- Church Secretary, Karen Tong, will be off from 5/24-28 唐嚴月航教會秘書將於五月廿四至廿八日休假
- Children Director, Sophia Wong, will be off from 5/25 to 6/3 黄林珂慧兒童主任將於五月廿五日至六月三日休假

今日洛城國語堂主日福音慕道班 11:30AM-12:30PM

感謝主,上週主日福音組有兩位慕道友,慕道組沒有慕道友。傳福音是教會增長的第一線,一個真正重生得救的基督徒,傳福音是他(她)的責任、福份與感恩的回應。如經上所記: "報福音傳喜信的人,他們的腳蹤何等佳美!" (羅10:15)。請繼續爲福音事工代禱,積極的邀請親友,鄰居,同事來參加主日的福音外展。

(1)國語堂主日福音組(副堂)

『我(你)爲什麼要信基督(教)?』(講員:華春明弟兄)

我們成長在故事裡。我們喜歡故事,我們在不知不覺中被故事塑造,同時我們也製造故事,我們更喜歡自己編個故事來解釋世界。世上的故事都是人編的,只有一個故事是神說給我們聽的。人的故事千奇百怪,神的故事卻只談到一個人子。聽完了神的故事,你我怎麼反應?我相信很多人跟我一樣,剛聽了神的故事後,不覺得可信,也不可能信。但是很多人還是信了,包括最不願信的我,也不得不信,爲什麼?歡迎慕道友來聊聊。

(2) 國語堂主日慕道組(B06)

『基要真理答疑』(黃江甯弟兄)-歡迎對真理要進一步問答者參加.